
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 12/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 304/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση διαχείρισης της Β΄ φάσης του έργου 
«Βέροια – Μητρόπολις της Μακεδονίας» από 
το Δήμο Βέροιας. 

 
       Σήμερα 10 Ιουλίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 6-7-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Κ. Κόλβατζης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Γ. Ουρσουζίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Μ. Γαβρίδης Β. Γιαννουλάκης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Σ.  Παναγιωτίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Σοφιανίδης  
7. Α. Δελαβερίδης Ι. Ακριβόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Γ. Μανακούλης Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης Π. Αγαθαγγελίδης -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Λ. Τάκης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 301/2000 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης. 
15. Α. Κεσίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ. 307/2000  απόφασης 
16. M. Σουμελίδης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας.  
17. Α. Ταραλάς 3) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 312/2000  απόφασης 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησε η κα Ε. Λευκοπούλου. 
19. Χ. Γεωργιάδης 4) Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 318/2000  απόφασης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε. Λελεκάκης, Μ. Σουμελίδης. 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 5) Κατά  τη  συζήτηση    της υπ’ αριθ. 326/2000  απόφασης  
22. Ε. Λευκοπούλου αποχώρησε η κα Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή. 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
24. Ε. Κουκουρδής  

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 22-6-2000 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε  ότι  η Γενική Γραμματεία Έρευνας και Τεχνολογίας  του 
Υπουργείου Ανάπτυξης  με το αριθ. πρωτ. 855/21-1-1999 έγγραφό της μας 
γνωστοποιεί την απόφαση έγκριση εκτέλεσης ερευνητικής πρότασης με τίτλο 
"Βέροια-Μητρόπολη της Μακεδονίας" για ένταξη στο πρόγραμμα 
Συγχρηματοδότησης (ΣΥΝ)  με κωδικό 96ΣΥΝ170, την οποία είχαμε υποβάλλει το 
1996 υπογράφοντας ιδιωτικό συμφωνητικό συνεργασίας με το Εθνικό Ίδρυμα 
Ερευνών. 
 Σύμφωνα με την πρόταση αυτή, η Α΄φάση του προγράμματος αυτού, 
διάρκειας 15 μηνών, υλοποιήθηκε από το Εθνικό Ίδρυμα Ερευνών με τον 
Επιστημονικό Υπεύθυνο , κο Ιωάννη Ασλάνη, κύριο Ερευνητή Β΄του  E.I.G/KEPA 
Παράρτημα Έρευνας , και έληξε στις 30-5-2000. 
 Στη Β΄φάση του προγράμματος αυτού, διάρκειας 15 μηνών, ο Δήμος Βέροιας 
με κοινή εποπτεία του E.I.G/KEPA. Παράρτημα Βέροιας θα πρέπει  ν' αναλάβει τη 
συνολική διαχείριση του έργου. 
 Στον προϋλογισμό του Δήμου μας έτους 2.000  στον ΚΑ 062.9α "Βέροια -
Μητρόπολις της Μακεδονίας" υπάρχει γραμμένη πίστωση 33.478.000 δρχ. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει 
τη διαχείριση της Β΄φάσης του έργου "Βέροια-Μητρόπολις της Μακεδονίας" από το 
Δήμο Βέροιας. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Σκουμπόπουλος :Η Α΄ φάση τελείωσε. Έπρεπε να γίνει αναλυτικό 
συμφωνητικό. Υπογράψατε ένα ιδιωτικό συμφωνητικό. Εχω τη γνώμη ότι ο Δήμος  
δεν υπογράφει ιδιωτικά συμφωνητικά, γιατί είναι Ν.Π.Δ.Δ. 
 Στη τελευταία παράγραφο λέτε : "Σε περίπτωση εγκρίσεως της πιο πάνω 
πρότασης, θα συνταχθεί αναλυτικό συμφωνητικό που θα ρυθμίζει τις μεταξύ των 
μελών σχέσεις". Υπογράφηκε το συμφωνητικό αυτό. 
 Δεν έχουμε ολοκληρωμένη εικόνα για το τι γίνεται με το πρόγραμμα αυτό. Γι 
αυτό θέλουμε  περισσότερη ενημέρωση. 
 Δήμαρχος :Το πρωτόκολλο συνεργασίας υπογράφηκε με την Γενική 
Γραμματεία Έρευνας και Τεχνολογίας του Υπ. Ανάπτυξης και το ΚΕΠΑ. Αυτό είναι 
ιδιωτικό συμφωνητικό που έγινε πριν εγκριθεί το πρόγραμμα. Στη συνέχεια 
υπογράφτηκε προγραμματική σύμβαση με τη Γ.Γ.Ε.Τ. Σ΄αυτή τη 2η φάση έχουμε 
εμείς τη διαχείριση. 
 Σήμερα ψηφίζουμε για ν' αναλάβουμε τη διαχείριση της 2ης φάσης. Η 1η φάση 
εκτελέσθηκε την περασμένη χρονιά. Υπάρχει αναλυτική έκθεση. 
 Σκουμπόπουλος :Δεν υπάρχει αναλυτική έκθεση. Τι οικονομικό αποτέλεσμα 
είχε η 1η φάση και τι εργασίες γίνανε; Στη 2η φάση που θ΄απορροφηθούν τα 33 εκ., 
που είναι γραμμένα στον προϋπολογισμό; 
 Δήμαρχος :Λυπάμαι αλλά δεν έχω μαζί μου την προγραμματική σύμβαση. 
Εμείς έχουμε τη διαχείριση. Δεν προσλαμβάνεται προσωπικό. Γίνεται σε συνεργασία 
με το ΚΕΠΑ  και συγχρηματοδοτούμε αυτό το ερευνητικό πρόγραμμα με το 
επιστημονικό-Πανεπιστημιακό προσωπικό που συνεργάζεται το ΚΕΠΑ. 
 Πρόεδρος :Εγκρίνει το σώμα; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 22-6-00 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 



2.- Ότι η Α΄ φάση του παραπάνω προγράμματος, διάρκειας 15 μηνών, υλοποιήθηκε 
από το Εθνικό Ίδρυμα Ερευνών και έληξε στις 30-5-2000. 
3.- Ότι για την υλοποίηση της Β΄ φάσης του προγράμματος, διάρκειας 15 μηνών, ο 
Δήμος μας θα πρέπει ν’ αναλάβει τη συνολική διαχείριση του έργου. 
4.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2000 και στον Κ.Α. 062.9α «Βέροια – 
Μητρόπολις της Μακεδονίας» υπάρχει γραμμένη πίστωση ποσού 33.478.000 δρχ. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Εγκρίνει τη διαχείριση της Β΄ φάσης του έργου «Βέροια – Μητρόπολις της 
Μακεδονίας» από το Δήμο Βέροιας. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    304/ 2000 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Λ. Τσαβδαρίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   
 Λ. Τάκης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Α.  Κεσίδης   
 Μ. Σουμελίδης   
     
 ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ  
 Χ. Μουτσιόπουλος  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-7-2000 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


